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Abstract (en)
[origin: WO8705740A1] Sleeve for marking of conductors which consists of a marking surface (1) forming the upper portion, and a lower portion
which is preferably thinner and able, by its corrugated design, to expand flexibly in relation to the upper portion, having in addition a preferably
symmetrical cross-section around a middle line which is perpendicular to the upper portion. The invention is characterized by the fact that the sleeve
comprises on each side a corrugated surface (3) shaped as a bellows having at least one corrugation.

Abstract (fr)
Manchon de marquage pour conducteurs composé d'une surface de marquage (1) formant la partie supérieure, et d'une partie inférieure de
préférence plus mince, et capable grace a sa conception ondulée, de se dilater de maniére souple par rapport a la partie supérieure. Le manchon
posséde, en plus, une section de préférence symétrique autour d'une ligne médiane perpendiculaire a la partie supérieure. L'invention est
caractérisée en ce que le manchon comporte, de chaque cété, une surface ondulée (3) en forme de soufflet, ayant au moins une ondulation.
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